



Chères écoles, chers membres

Dear members,

Le Comité mondial pour les apprentissages tout au long de la vie (CMAtlv), ONG partenaire de la FEDE, organise son **6^{ème} forum mondial pour les apprentissages tout au long de la vie** intitulé « *vers un épanouissement personnel et professionnel durable dans le nouveau contexte mondial* ».

The World Committee for Lifelong Learning (WCLLL), a FEDE-partner NGO, will soon be holding its **6th World Forum for Lifelong Learning**, entitled "*Towards Sustainable Personal and Professional Fulfilment in the New Global Context*".

6^{ème} forum mondial pour les apprentissages tout au long de la vie
6th World Forum for Lifelong Learning



Celui-ci se tiendra le **1^{er} et 2 juillet 2021** à la Maison des Associations Internationales (M.A.I.) à Bruxelles et sera également accessible en ligne.

The Forum will take place on **1 and 2 July 2021** at the Maison des Associations Internationales (M.A.I.) in Brussels and will also be accessible online.

Claude Vivier Le Got participera aux discussions en tant que présidente de la FEDE sur la thématique « *re-imaginer l'Education pour tous* ».

Claude Vivier Le Got, as Chairwoman of the FEDE, will be participating in discussions on the topic "*re-imagining education for all*".

Nous vous encourageons vivement à vous inscrire et suivre ce forum mondial pendant lequel le CMAtlv et ses partenaires échangeront sur toutes les **questions d'éducation, de formation et d'accompagnement** et proposeront des pistes de solutions innovantes.

We warmly encourage you to sign up and attend the forum, during which the WCLLL and its partners will discuss a range of **issues relating to education, training and student guidance** and will propose some innovative ways forward.

[Pour plus d'informations / For further information](#)

[Pour vous inscrire / To register](#)

Chaleureusement,
La FEDE

With warm wishes,
The FEDE



NB : n'oubliez pas d'ajouter notre adresse à vos favoris afin d'éviter qu'elle soit spammée !
NB: In order not to miss out on messages from the FEDE, please add this address to your contacts!

Copyright © 2021 FEDE, All rights reserved.

Our mailing address is:
join@fede.education

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).